
ПРОТОКОЛ 

від 23.11.2023 

Засідання постійної депутатської комісії з питань освіти, культури, молоді, 

фізкультури і спорту, з питань охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 

 

Присутні: Ольга АГЄЄВА; Денис АРМАН; Тетяна МІНКО; Віта МОЛОДЧА. 

Запрошені: представники батьківського комітету ФК«LyuboTEAM»; 

адміністратор ФК«LyuboTEAM» -  Тетяна ЗАЯЦ. 

Секретар міської ради Володимир ГРЕЧКО 

Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Вячеслав РУБАН. 

  

Порядок денний: 

                                                                                                                                                                      

1. Про розгляд звернення представника батьківського комітету ФК 

«LyuboTEAM». 

 

СЛУХАЛИ:  

- Тетяну ЗАЯЦ, адміністратора ФК«LyuboTEAM»  про створення та роботу 

секції з футболу; про тренувальний процес юних футболістів.  

Пані Тетяна розповіла про те, що діти на сьогодні тренуються на відкритому 

спортивному майданчику та зазначила про необхідність переведення занять 

у приміщення у зв'язку з погодними умовами з метою збереження здоров’я 

відвідувачів секції.  

Враховуючи кількість дітей, які займаються у секції, пані Тетяна 

повідомила, що загальна потреба ФК«LyuboTEAM»  у заняттях складає 4-

рази на тиждень по 3-години. 

- Ольгу ХАРЧЕНКО, авторку звернення, представницю батьківського 

комітету ФК«LyuboTEAM» про роботу футбольної секції; про її 

результативність, яка підтверджується високими досягненнями у змаганнях, 

що проводились у м.Харкові за кубок Жеребкина. Пані Ольга розповіла про 

те, що сьогодні діти (віком від 5-ти років) продовжують тренування на 

вулиці при низькому температурному режимі, що є неприпустимим, а також 

наголосила на необхідності у підтримці та розвитку дитячого футболу в 

громаді.  Також, пані Ольга зазначила про усвідомлення батьками ризиків, 

які можуть виникати під час тренувань у період воєнного стану, і запевнила, 

що всі батьки готові надати інформаційні згоди щодо їх відповідальності за 

життя та здоров’я своїх дітей під час тренувань, про що зазначено у 

зверненні. 



- Вячеслава РУБАНА, заступника міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради про те, що міська рада отримала подібне звернення 

від батьків щодо можливості надання спортивної зали для проведення 

тренувань, яке на даний час на опрацюванні.  

- Дениса АРМАНА, депутата, члена комісії про необхідність підтримати 

звернення батьків та надати можливість ФК«LyuboTEAM» проводити 

заняття з дітьми у належних умовах в холодну пору року.  

- Тетяну МІНКО, депутата, члена комісії про необхідність підтримати 

звернення батьків та надати можливість ФК«LyuboTEAM» проводити 

заняття з дітьми у належних умовах в холодну пору року.  

- Віту МОЛОДЧУ, депутата, члена комісії про необхідність підтримати 

звернення батьків та надати можливість ФК«LyuboTEAM» проводити 

заняття з дітьми у належних умовах в холодну пору року.  

- Ольгу АГЄЄВУ, депутата, голову комісії про необхідність підтримати 

звернення батьків та надати можливість ФК«LyuboTEAM» проводити 

заняття з дітьми у належних умовах в холодну пору року. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати звернення батьків щодо надання приміщення 

ФК«LyuboTEAM» для проведення тренувань у холодну пору року, 

відповідно до потреб спортивної секції (4 рази на тиждень по 3 години). 

2. Заступнику міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Вячеславу РУБАНУ рекомендувати підтримати звернення батьків;  

відпрацювати вище зазначене питання.  

Відповідь комісії надати у 10-ти денний термін. 

 

 

 

Голова комісії                                                            О. АГЄЄВА 

 

 


